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Radnv Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek 2 5. I 0. 2 0 2 4r'

SzanownY Pan

KrzYsztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawka

{iprzejmie pou,iadamiam ,2e w ramach spotkania z mieszkaricami

zwrocilo sfg do mnie Zrzeszenie Transportu Prywatnego Radio-Taxi 9191 z

prosbq o pomoc i podjecie interwencji w sprawie wynaigcia 5 mieisc
'postoj'o&'ych 

,,koperty" przy ttl' Ogniowei we Wloclawku'

W tej sprawie nurocili sig w dniu I5.I0'2024r z pismem-wnioskiem do

Wyclzialu Drog i Transportu Zbiorowego UM'

Wvnajgcie miejsc postoiowychiest korzystne dla miasta poniewa2 rocznie

zasili budzet miasta w wysokoici ok' l2 tys' zl'

Korporacja Tcnci placi podatki do miasta i ttwa^am, ie wskazane byloby

pozytyvn"ie odpowiedziec-przychyli| sig do ich proiby'

oprzejmie proszg Pana Prezydenta o pozytywne zalatwienie wy2ei

wymienionej sPrawY.

Z powaianiem


